
ПРОТОКОЛ 

 
№ 2 

 
Днес 19.01.2024 г. от 15.00 ч. се проведе заседание на ПК „Младежки 

дейности и спорт“ в Пленарна зала.  
 

На заседанието присъстваха: 
Георги Иванов Георгиев – председател на комисията  

1. Алекс Женев Илиев 
2. Владислав Златков Бакалов  

3. Генадий Христов Атанасов 
4. Димо Иванов Димов 

5. Евгений Станимиров Йосифов 
6. Станислав Юлиев Георгиев 
7. Юлиян Белчев Станев 

8. Юлиян Каменов Губатов 
 

От заседанието отсъстваха: Симеон Юлиянов Тодоров   
 

Присъстваха още: Христо Димитров - председател на Общински 
съвет- Варна, Кристиан Димитров - директор на дирекция „Спорт", София 

Колева - общински съветник към Общински съвет – Варна, Павел 
Раличков - общински съветник към Общински съвет – Варна,    Николай 

Костадинов - заместник председател на Общински съвет – Варна, Тодор 
Балабанов - заместник председател на Общински съвет – Варна, Христо 

Атанасов - заместник председател на Общински съвет – Варна, Живко 
Николов – треньор на СК „Титан“, Диан Иванов – заместник-кмет на 
Община Варна, Павел Попов – заместник-кмет на Община варна. Лилия 

Христова – директор на дирекция „Образование и младежки дейности“ , 
Мартин Димитров - общински съветник към Общински съвет – Варна.  

 
Живко Николов представи на членовете на комисията настоящите 

предизвикателства и възможности в тренировъчния процес на 
тежкоатлетически клуб „Титан“.  

  
Юлиян Губатов представи на членовете на комисията декларация от 

групата на ПП „Възраждане“, относно отделяне на минимум 1% от общия 
бюджет на Община Варна за програма „Спорт“, спешни ремонти на базите 

и финансово подпомагане на спортните клубове.  
 

Генадий Атанасов направи предложение за оттегляне на т. 2 от 
проекта за дневния ред, а именно: Разглеждане на писмо от г-жа Мария 

https://varnacouncil.bg/statut-i-pravomoshtiya/struktura/obshtinski-savetnici-mandat-2019-2023/genadij-hristov-atanasov/


Георгиева – директор на ПГГСД „Н. Хайтов“ с рег. № РД23022874ИП-

004ВН/09.01.2024 г., относно ремонт на спортни площадки. 
Резултати от гласуването: за - 3; против - 2; въздържали се – 4; 

 
Председателят на ПК „Младежки дейности и спорт“ подложи на 

гласуване следния 
ДНЕВЕН РЕД 

1. Разглеждане на писмо от г-жа Деница Данева – член на сдружение 
„Училищно настоятелство при 7-мо СУ „Найден Геров“ с рег. № 

ОС24000014ВН/08.01.2024 г., относно липса на физкултурен салон в 7-мо 
СУ „Найден Геров“ гр. Варна. 

2. Разглеждане на писмо от г-жа Мария Георгиева – директор на 
ПГГСД „Н. Хайтов“ с рег. № РД23022874ИП-004ВН/09.01.2024 г., относно 

ремонт на спортни площадки. 
3.  Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. 

№ РД24000849ВН/10.01.2024 г., относно създаване и провеждане на 

Седмица на спорта – всяка седмица различен спорт. 
4. Разни. 

Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се – 0;  
 

ПЪРВА ТОЧКА 
Разглеждане на писмо от г-жа Деница Данева – член на сдружение 

„Училищно настоятелство при 7-мо СУ „Найден Геров“ с рег. № 
ОС24000014ВН/08.01.2024 г., относно липса на физкултурен салон в 7-мо 

СУ „Найден Геров“ гр. Варна. 
 

Тодор БАЛАБАНОВ: „Голяма част от присъстващите, уважаеми г-н 
председател, уважаеми колеги, уважаеми зам.-кметове, присъстващи в 
залата, са запознати с този проблем. В действителност към онзи момент, 

когато направих предложение за дофинансиране от страна на Община 
Варна и то единодушно, благодарение на всички общински съветници, бе 

прието. Вече средствата няма да са достатъчни, тъй като имаше лоши 
метеорологични условия знаете, бури, и в момента виждате откритите 

части на сградата, които през онзи момент ги нямаше. Беше закрито  изцяло 
всичко, та към настоящия момент средствата ще бъдат в значително по-

голям размер, според мен. Тук една малка поправка, не става въпрос за 
спортна зала, а за физкултурен салон, който е за нуждите на децата и на 

преподавателите на училището, което не го прави по-малко важно, разбира 
се, като проблем.  

Така че моето предложение е да потвърдим отново това решение, 
въпреки че то е влязло в законна сила и подлежи на изпълнение, все пак 

нов мандат, нов състав на съвета, нали, като жест на добра воля да го 
подкрепим отново това решение за осигуряване на финансиране, да 



възложим отново на администрацията да проведе, първо да изготви ККС 

така, както иска настоятелството, съответните съгласувателни процедури 
да проведе. Много е важно да се осъществи отново комуникацията в 

Министерството на спорта, без което министерство няма как да бъде 
продължена работата по строежа. Без становище, пак казвам, и подкрепа от 

страна на министъра на спорта, за съжаление, иначе досега най-вероятно 
щеше да е довършено. За съжаление втора година вече това нещо стой и 

ще става все по-скъпо завършването му. Колкото повече стой в този вид, 
толкова повече средства ще бъдат необходими.“  

 
Христо ДИМИТРОВ: „Да се използва това време, да се проверят 

всички документи по ЗУТ, Наредба №3, защото в момента обекта е спрян с 
така наречения протокол Образец № 10, само че за не съществени 

причини, които ако възложителя ги отстрани, може да продължи обекта и 
тогава да се констатира истинската причина и да се направи Акт 10 по 
истинската причина, а не по тези несъществени проблеми, защото  в 

момента виновен за спирането е възложителят. Такива са написаните 
точки, че вината е във възложителят. Тоест не в изпълнителя. Така че тези 

неща трябва да се решат, в противен случай винаги възложителя, тоест 
Общината, ще бъде виновна. “    

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване: „ПК „Младежки дейности и спорт“ дава положително 
становище на горецитираното предложение и препраща към 

администрацията за внасяне на предложение за осигуряване на 
финансиране и актуализирана количествено-стойностна сметка в най-

кратки срокове. 
   Резултати от гласуването: за - 9; против - 0; въздържали се - 0;  

 

ВТОРА ТОЧКА 
Разглеждане на писмо от г-жа Мария Георгиева – директор на ПГГСД 

„Н. Хайтов“ с рег. № РД23022874ИП-004ВН/09.01.2024 г., относно ремонт 
на спортни площадки. 

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване: „ПК „Младежки дейности и спорт“ дава положително 
становище на горецитираното предложение и препраща към ПК 

„Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно решение“. 
Резултати от гласуването: за - 2; против - 1; въздържали се – 6; 

 
ТРЕТА ТОЧКА 



Разглеждане на предложение от групата на ПП „Възраждане“ с рег. № 

РД24000849ВН/10.01.2024 г., относно създаване и провеждане на Седмица 
на спорта – всяка седмица различен спорт. 

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване: „ПК „Младежки дейности и спорт“ дава положително 
становище на горецитираното предложение и препраща към 

администрацията за действие по компетентност“. 
Резултати от гласуването: за - 4; против - 0; въздържали се – 4; 

  
 ЧЕТВЪРТА ТОЧКА 

Разни. 
 

Председателят на комисията даде думата на присъстващите за 
разискване на теми от различен характер и дискусия с присъстващи 
граждани.  

 
Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито от 

председателят на комисията. 
 

Край на заседанието: 16:40 ч. 
 

 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА                                                 ПРОТОКОЛИРАЛ: 

ПК „МДС“:      
                                                    

______П_____________                                                ________П__________ 
/Георги ГЕОРГИЕВ/                                                   /Диана АТАНАСОВА/ 


